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Dotyczy zapytania złożonego przez Radnego Marka Sowę w sprawie światłowodu w 
Spytkówkach, budowanego przez firmę INEA.    
 
 
Szanowny Panie Radny, 
 
niniejszym informuję, że Wielkopolska Sieć Szerokopasmowa S.A. (dalej WSS S.A.) 
jest wyłącznie właścicielem sieci, na której działa Operator Infrastruktury, świadczący usługi 
hurtowe na rzecz innych Operatorów Telekomunikacyjnych.  
 
Budowa sieci światłowodowej w miejscowości Spytkówki w powiecie kościańskim nie 
została  zlecona przez Urząd Marszałkowski Województwa Wielkopolskiego operatorowi 
INEA S.A. INEA S.A. jest prywatnym przedsiębiorcą telekomunikacyjnym i realizuje obecnie 
projekt  
pn. „Wyeliminowanie terytorialnych różnic w możliwości dostępu do szerokopasmowego 
internetu o wysokich przepustowościach” w ramach Programu Operacyjnego Polska 
Cyfrowa na lata 2014–2020. Instytucją nadzorującą w/w przedsięwzięcie jest Centrum 
Projektów Polska Cyfrowa, działające w imieniu Skarbu Państwa. 
 
Dzięki uprzejmości przedstawiciela Spółki INEA S.A. udało się uzyskać informacje na temat 
przedmiotowej sprawy. Budynek mieszczący się pod adresem wskazanym w interpelacji 
Pana Radnego Marka Sowy, został już wcześniej uwzględniony w projekcie i będzie  
podłączony do sieci światłowodowej w późniejszym terminie. 
 
 
        Z poważaniem 
 

              Z up. MARSZAŁKA WOJEWÓDZTWA  
               Grzegorz Proniewicz 
                    Dyrektor Biura Nadzoru Właścicielskiego 

 

 


